
Zápisnica 

 
z 1.schôdze Výboru 

 
Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica v roku 2017 

                                                                                                                        
11.január 2017, hasičská zasadačka - OcÚ Snežnica 

 
 
 
prítomní: 
predseda:  Martin Bollo 
veliteľ:   Ján Belanec 
tajomník:  Bc. Dušan Ševčík 
strojník:   Peter Bollo 
pokladník:  Ing. Gabriela Bollová 
referent mládeže: Štefan Cesnek 
referent žien:  Daniela Cesneková 
člen výboru:  Milan Maliar 
 
neprítomný: 
preventivár:  Štefan Bollo  
 
 Schôdzu otvoril a viedol tajomník zboru Bc. Dušan Ševčík, ktorý prítomných oboznámil s 
bodmi programu. Keďže nikto nebol za doplnenie bodov schôdza pokračovala podľa programu 
(príloha č.1). 
 
 
2. Oficiálne vyhlásenie výsledkov volieb Výboru DHZ pre obdobie 2017 - 2022 
 
 Tajomník oficiálne oznámil výsledky volieb Výboru DHZ Snežnica na obdobie 2017 - 2022, 
ktoré sa konali v rámci Výročnej členskej schôdze DHZ 17.decembra 2016. Spolu s veliteľom a 
predsedom privítali najmä nových členov - Petra Bollu, ktorý bude zastávať funkciu strojníka a 
tiež Milana Maliara ako člena výboru. 
 
3. Plány jednotlivých členov výboru pre dané obdobie 
 
 Tento bod sme prejednali vzájomnou diskusiou. Nakoľko vieme zodpovedne zhodnotiť 
oblasti, v ktorých sa nám darí napĺňať naše ciele a predstavy (práca s mládežou, kultúrna oblasť, 
propagácia hasičstva v obci i mimo nej, naša prezentácia, osveta pred požiarmi, zásahová činnosť, 
administratíva...) zamerali sme sa na úlohy, ktoré sa nám príliš nedarí napĺňať: 
- prevencia v obci podľa plánu kontroly 
- školenie  - Základná príprava jednotlivca 
- zápisy do kroniky 
- športová činnosť (najmä dorast, muži, ženy) 
- zdokonaľovacia príprava DHZO 
- rozširovanie členskej základne a vzbudenie záujmu o aktívnu činnosť medzi členmi DHZ 
- spolupráca s mládežou, ich postupné "zaúčanie" do výborových funkcií, ktoré vyžadujú dlhé 
obdobie zaškolovania (najmä na pozície strojník, veliteľ, referent mládeže, preventivár...) 



Tieto body sme vyhodnotili ako naše prioritné, ktoré budeme chcieť naplniť v rámci nášho 
volebného obdobia. Samozrejmosťou je pokračovanie v prebiehajúcich činnostiach, kde 
dosahujeme plnenie predsavzatých úloh. 
 
 
4. Plán hospodárenia na rok 2017 
 
� aktuálny stav pokladne 
 Prítomná pokladníčka Ing. Gabriela Bollová informovala o stave pokladne a účtu. 
 
� plán nakladania s financiami zo štátnej dotácie 
 Veliteľ DHZ Ján Belanec podal informáciu, že v roku 2017 sme opäť zaradený v rámci 
"Celoplošného rozmiestnenia síl a hasičských jednotiek" do kategórie B, čo predstavuje príspevok 
z dotácie štátu vo výške 2 000€ resp. 3 000€. Výška dotácie bola v predchádzajúcich rokoch 2. tis 
€, v tomto roku by sa mala zvýšiť na 3.tis €, ale túto informáciu nemáme oficiálne potvrdenú. 
 Predseda Martin Bollo navrhol za financie inštalovať do vozidla vysokotlak, alebo 
investovať do prenosných rádiostaníc, spolu s vozidlovou rádiostanicou, prípadne aj do prilbových 
náhlavných súprav. Tiež poukázal na potrebu zásahového obleku pre nových členov výboru - Petra 
Bollu a Milana Maliara, ktorí svojou aktuálnou činnosťou dokazujú, že sú i plnohodnotní členovia 
DHZO. V diskusii padol i návrh, aby členom, ktorým boli zakúpené zásahové obleky v minulosti, 
ale nezúčastňujú sa aktivít DHZO boli tieto obleky odobraté a prenechané práve dvom členom z 
výboru. Nakoľko však veľkosti oblekov nie sú dostatočné tento návrh sa zamietol. Veliteľ tiež 
vyjadril nesúhlas s týmto návrhom, ešte vyžaduje nejaké obdobie, aby sa činnosť v rámci DHZO 
ustálila, potom možno riešiť takéto záležitosti. Veliteľ sa v rámci čerpania dotácie priklonil k 
vysielačkám, čomu oponoval referent mládeže Štefan Cesnek, ktorý sa obáva, aby frekvencie 
vysielačiek neboli zneužívané. Predseda s veliteľom však vyvrátili jeho obavy a vysvetlili spôsob 
fungovania. 
 Slova sa ujal referent mládeže, ktorý vidí ohrozenie nášho územia najmä lesnými požiarmi. 
Financie by mali byť podľa jeho názoru využité na zakúpenie vysokotlakového čerpadla a vakov 
pre jazierkový spôsob zdolávania požiarov. 
 Tajomník tiež nevidí aktuálnu potrebu vo vysielačkách, nakoľko ich využitie by bolo  v 
súčasnej dobe minimálne, nakoľko tiež ešte nie je celkom zosúladená spolupráca medzi 
profesionálnymi a dobrovoľnými hasičmi. 
 Predseda tiež poukázal na možnosť dofinancovania opravy mašiny PS 12, ktorá je tento rok v 
pláne a z rozpočtu obce bude pokrytých 2 000€, nevieme však odhadnúť či táto suma bude 
dostatočná.  
 Nakoľko ešte nie známa suma dotácie zo štátneho rozpočtu pre náš zbor na rok 2017 rozhodli 
sme sa že tento bod presunieme do rokovania na ďalšiu schôdzu výboru. 
 
� spolupráca s obcou / čerpanie z obecného rozpočtu 
 Predseda zboru vyjadril spokojnosť s tohtoročným rozpočtom obce pre potreby DHZ 
Snežnica. 2 000 € sa plánuje použiť na revíziu PS 12, ďalšie náklady na STK, prepis vozidla, ktoré 
by malo prejsť v roku 2017 pod správu obce nakoľko uplynula 5 ročná doba výpožičky, by mala 
uhradiť tak tiež obec. Obecný rozpočet počíta s poistením vozidla, členov zboru ako aj bežné 
náklady na PHM a drobný materiál. Rozpočet možno označiť ako dostatočný pre potreby v rámci 
našej organizácie a je to najvyšší rozpočtov pre našu organizáciu za posledné minimálne 10 ročné  
obdobie. 
 
� 2% - 3% z daní, iné zdroje príjmu 



 Pokladníčka Ing. Gabriela Bollová nabádala členov na aktivitu ohľadom príjmu 2% z daní. 
Informovala, že takto získané financie podliehajú tiež prípadne kontrole z daňového úradu a 
prostriedky, ktoré sme touto formou získali v roku 2016 (za zdaňovacie obdobie 2015) vo výške 
808,15€ musia byť využité do konca roka 2017 na účel, na ktorý bola organizácia zriadená v 
zmysle Stanov DHZ Snežnica. 
 Prebehla tiež diskusia ohľadom možnosti darovania 3% z daní, nakoľko sme dobrovoľnícky 
odpracovali v roku 2016 min. 40 hodín na úseku ochrany pred požiarmi, resp. na úseku pomoci 
obci či iných organizáciám. V tomto roku sa teda pokúsime od niektorých členov získať práve tieto 
3% vystavením tlačiva, ktoré potvrdzuje dobrovoľnícku činnosť, ktorá je bližšie špecifikovaná v 
Zákone č. 406/2011 Z. z. (Zákon o dobrovoľníctve). Uvidíme, ako administratívne náročné je 
získať spomenuté 3% a v budúcom roku podľa tohtoročných skúseností by sme tejto možnosti 
venovali väčšiu prioritu. 
 Okrem dotácie z obecného rozpočtu a tiež zo štátu plánujeme finančné prostriedky získavať 
najmä z brigád a sponzorstva. Tiež očakávame príjem z III. ročníka hasičského bálu, fašiangovej 
zabíjačky... 
 
� plán hospodárenia na volené obdobie (rozširovanie vybavenia zbrojnice,...) 
 V rámci aktuálneho základného vybavenia, ktorým naša zbrojnica disponuje je jeho stav k 
tejto chvíli dostatočný pre naše potreby. V rámci volebného obdobia 2017-2022 budeme postupne 
rozširovať vybavenie zbrojnice, ide najmä o záležitosti ohľadom zásahovej činnosti. Plán na tak 
dlhé časové obdobie je ťažko pre nás určiť, nakoľko sa môže kedykoľvek objaviť porucha na 
niektorom čerpadle, pričom oprava nebýva lacnou záležitosťou, môžu nastať legislatívne zmeny, 
ktoré budú vyžadovať dovybavenie o rôzne špecifické prostriedky.  
 Plánuje sa postupné dokúpenie zasahujúcich ochranných odevov, podľa činnosti členov 
DHZO. Ďalšou plánovanou investíciou bude pravdepodobne rádiostanica s vysielačkami, 
inštalácia vysokotlaku do vozidla, ak prejde pod správu našej obce v tomto roku. Tiež prínosom by 
bolo zakúpenie vysokotlakového čerpadla spolu s vakmi na zdolávanie lesných požiarov 
jazierkovým spôsobom. Výbor sa bude musieť zaoberať i našou mládežou - potrebou športovej 
mašiny a športového vybavenia, taktiež bude apelovať na vznik mužského príp. i ženského 
súťažného kolektívu. Samozrejmosťou je priebežné financovanie nákupov hadíc, ventilov a iných 
drobných materiálov, aby sa zabezpečila za každých okolností schopnosť plnohodnotného zásahu 
DHZO. Je predpoklad, že financie budú tiež využité na školenie členov, ako i na zveľaďovanie 
okolia hasičskej zbrojnice. 
 V blízkej budúcnosti je tiež potreba zakúpenia uniforiem pre nových členov výboru. Značná 
časť financií bude využívaná na propagáciu hasičstva v obci najmä medzi mládežou ale tiež na 
účel osvety pred požiarmi ako i na rôzne jubileá, svadby, vyznamenania.... našich členov. Veľkou 
investíciou bude pre náš zbor oslava 95. výročia nášho založenia, ktorá pripadá na rok 2019, tiež je 
pravdepodobné, že budeme hostiť niektorú z okresných IMZ. 
 
5. Plán činností na rok 2017 
 

� nesplnené úlohy z predchádzajúceho obdobia 
- školenie členov - Základná príprava jednotlivca 
- zdokonaľovacia príprava (v rámci okresu al. samostatne) 
- vyškoliť členov na obsluhu protipovodňového vozíka 
- úvodné zápisy do kroniky 
- karty hydrantov (prehľadná dokumentácia podzemných hydrantov v obci) 
-  kontrola písomností na OcÚ na úseku ochrany pred požiarmi 
- opraviť niektoré studničky v katastri obce 
 



� činnosť na úseku OHZ (školenia, kurzy, zdokonaľovacie cvičenia...) 
-  školenie členov - Základná príprava jednotlivca 
- zdokonaľovacia príprava (v rámci okresu al. samostatne) 
- vyškoliť členov na obsluhu protipovodňového vozíka 
- cvičné zvolania v rámci DHZO podľa prijatého plánu 
- skúška funkčnosti sirény na OcÚ 
 

� činnosť na úseku protipožiarnej prevencie  
- vykonať prevenciu v obci podľa plánu prevencie 
- zabezpečiť hliadkovanie v lesoch počas letného obdobia, ochrana úrody 
- relácie v obecnom rozhlase s protipožiarnou tematikou 
- osveta pred požiarmi (obecná nástenka, hasičská nástenka, obecné noviny, internetová 
 stránka, facebook, plagáty,...) 
- prevencia vzniku požiaru - spolupráca s miestnou ZŠ a MŠ 
 

� činnosť na úseku mládeže (práca s mládežou, členská základňa...) 
- pokračovať v práci s mládežou 
- vytvoriť stabilné družstvo dorastu 
- vytvoriť stabilné družstvo/á žiakov 
- uskutočniť výlet do okolia obce 
- zúčastniť sa s družstvom dorastu na okresnom kole v hasičskom športe 
- zúčastniť sa s družstvom žiakov na okresnom kole v hasičskom športe 
- viesť mládež ku kultúrnym tradíciám 
 

� činnosť na úseku kultúrno-spoločenskom 
- pokračovať v činnosti na tomto úseku 
- zorganizovať počas leta stanovú noc na ihrisku pre rodičov s deťmi 
- zorganizovať III. ročník hasičského bálu 
- zorganizovať autobusový zájazd na hasičskú púť do Rajeckej Lesnej 
 

� činnosť na úseku športu 
- zúčastniť sa s družstvom dorastu na okresnom kole v hasičskom športe 
- zúčastniť sa s družstvom žiakov na okresnom kole v hasičskom športe 
- zúčastniť sa s družstvom žiakov na okresnom kole Jesennej hry Plameň 

 
� iné (brigádnická činnosť, ostatné činnosti) 

- zúčastniť sa brigád v lese a získavať finančné prostriedky 
- pomáhať obci a ostatným organizáciám (podľa potreby) 
- brigády v zbrojnici 
 
6. Finančná podpora pre obyvateľa obce - Milan Štaffen 
 
 Predseda informoval prítomných, že naša spoluobčianka Monika Turoňová oslovila širokú 
verejnosť s prosbou o finančnú pomoc pre svojho 4 ročného syna Milana Štaffena, ktorý trpí 
detskou mozgovou obrnou.  p. Turoňová zháňa financie na operáciu svojho syna vo výške 6 000€. 
I keď nie je možné jeho úplné vyliečenie, vďaka operácii by sa zlepšil aspoň pohyb chlapca, ktorý 
je doteraz ležiaci. Predseda vyjadril presvedčenie, že by sme mali reagovať na túto prosbu a 
prispieť nejakou sumou z nášho rozpočtu. Zároveň informoval, že zbierka prebieha tiež v rámci 
OcÚ a aj matky organizujú zbierku pre Milanka. Za hasičov zbierka u predsedu prebieha do 



15.01.2017, členovia boli v závere roku 2016 požiadaní formou sms, ak majú možnosť prispieť, 
aby tak učinili. 
 Výbor jednohlasne odsúhlasil príspevok pre Milana Štaffena vo výške 100 €. Ku zbierke sa 
pridali i členovia výboru, ktorí tiež prispeli na podporu liečby chlapca. Financie sa odovzdajú za 
hasičov koncom januára príp. začiatkom februára. 

 
7. Ostatné, diskusia 
 
 V diskusii vystúpil veliteľ, ktorý informoval ohľadom preventívnych prehliadok, ktoré 
vykonáva u nás OR HaZZ Čadca. Ide len o spoločnosť PS súkromných lesov a pasienkov. V 
ostatných subjektoch a budovách ako je školské zariadenie, bytovky, družstvo, obecný úrad... 
musíme vykonať preventívnu kontrolu my. Tajomník navrhol, aby sa tieto špecifické budovy 
kontrolovali samostatne a bola pre ne vytvorená preventívna skupina, pretože je potrebné si 
dostatočne naštudovať legislatívu ohľadom kontrol takýchto budov. Tomuto bodu sa budeme 
venovať v priebehu roku 2017. Tajomník tiež dodal, že neprítomný člen výboru - preventivár 
Štefan Bollo bol informovaný o pláne prevencie na rok 2017, s čím súhlasil a žiadal členov 
výboru, alebo určenej kontrolnej skupiny, aby ho kontaktovali v zmysle naplánovania činnosti 
kontroly. 
 Referent mládeže informoval, že na garážových dverách v priestoroch ZŠ, kde je uschovaná 
súťažná technika zaznamenal stopy vandalizmu resp. poškodenia. Vzhľadom na hrozbu krádeže 
navrhol zakúpiť špeciálny bezpečnostný zámok aj na druhú garáž, ktorú máme v prenájme v týchto 
priestoroch, s čím výbor súhlasil. 
 Tajomník otvoril diskusiu ohľadom pomoci obci pri 6. ročníku fašiangovej zabíjačky. Prvé 4 
ročníky organizoval túto udalosť práve DHZ Snežnica, ale kvôli nízkemu záujmu verejnosti a tiež 
z dôvodu značnej náročnosti organizovania sme plánovali upustiť z tejto tradície, ktorú sme chceli 
organizovať len príležitostne. V r.2016 nás požiadal starosta obce MVDr. Milan Hlavatý, že by 
5.ročník organizovala obce, avšak bez našej pomoci sa to nezaobíde. Nakoľko na minuloročnej 
zabíjačke bola pomoc od obce prakticky nulová, zastrešovali sme toto podujatie hlavne dobrovoľní 
hasiči a viacero členov vyjadrilo nespokojnosť i s nízkou finančnou kompenzáciou našej snahy. 
Diskutovalo sa, či v tomto roku opäť pomôžeme obci pri spomínanom 6.ročníku zabíjačky. 
Tajomník prítomných žiadal o pomoc, pretože bez nášho úsilia by táto pekná tradícia zanikla. 
Predseda sa tiež priklonil k pomoci a nepovažuje finančný príspevok od obce za minulý rok za 
nízky, nakoľko nie je cieľom tejto udalosti vytvoriť zisk a zarobiť, čomu nasvedčujú i ceny 
predávaných výrobkov. Nakoniec sme sa spoločne dohodli, že na obecnej zabíjačke môže starosta 
obce počítať s našou pomocou. 
 
8. Uznesenie (príloha č.2), záver 
 
 V závere tajomník poďakoval prítomným za účasť a aktivitu na schôdzi, schválilo sa 
uznesenie. Informoval tiež, že schôdza sa niesla najmä v duchu plánov na dlhoročné obdobie. 
Podrobný plán činnosti a hospodárenia na rok 2017 prejednáme na najbližšej schôdzi výboru. 
Tajomník tiež podal novým členom výboru informáciu, že  overovateľmi zápisnice z výborových 
schôdzí vždy bývajú predseda a veliteľ DHZ. Na najbližšej schôdzi výboru sa budeme tiež 
venovať členskej základni a budeme posudzovať a prehodnocovať ich členstvo v DHZ. 
 
 
V Snežnici 22.január 2017           
 
              ..................................................... 
              spracoval: Bc. Ševčík Dušan – tajomník DHZ 
. 



Príloha č.1 k Zápisnici z 1. výborovej schôdze DHZ Snežnica za rok 2017, 11.január 2017 

                                    
          Pozvánka                
 
 

 

Predseda Dobrovoľného hasičského zboru (DHZ) Snežnica Vás srdečne pozýva na 

1.schôdzu Výboru DHZ, ktorá sa uskutoční v stredu 11.01.2017 o 18:30hod. v hasičskej 

zasadačke na Obecnom úrade v Snežnici. 

Program: 

1. Otvorenie, uvítanie členov výboru 
 

2. Oficiálne vyhlásenie výsledkov volieb Výboru DHZ pre obdobie 2017 - 2022 
 

3. Plány jednotlivých členov výboru pre dané obdobie 
� zhodnotenie súčasného stavu pre volenú výborovú funkciu 
� plány a vízie pre volené obdobie 2017 - 2022 z pohľadu výborovej funkcie 
� plány a vízie pre volené obdobie 2017 - 2022 z pohľadu DHZ, OHZ 

 
4. Plán hospodárenia na rok 2017 

� aktuálny stav pokladne 
� plán nakladania s financiami zo štátnej dotácie 
� spolupráca s obcou / čerpanie z obecného rozpočtu 
� 2% - 3% z daní, iné zdroje príjmu 
� plán hospodárenia na volené obdobie (rozširovanie vybavenia zbrojnice,...) 

 
5. Plán činností na rok 2017 

� nesplnené úlohy z predchádzajúceho obdobia 
� činnosť na úseku OHZ (školenia, kurzy, zdokonaľovacie cvičenia...) 
� činnosť na úseku protipožiarnej prevencie  
� činnosť na úseku mládeže (práca s mládežou, členská základňa...) 
� činnosť na úseku kultúrno-spoločenskom 
� činnosť na úseku športu 
� iné (brigádnická činnosť, ostatné činnosti) 

 
6. Finančná podpora pre obyvateľa obce - Milan Štaffen 

 
7. Ostatné, diskusia 

 
8. Uznesenie, záver 

 
S pozdravom        ............................................... 
          predseda DHZ - Martin Bollo 



Príloha č.2 k Zápisnici z 1. výborovej schôdze DHZ Snežnica za rok 2017, 11.január 2017 
 
                              Uznesenie 

 
                     z 1. schôdze Výboru 

 
Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica za rok 2017 

 
11.január 2017, hasičská zasadačka, OcÚ v Snežnici 

_______________________________________________________________________________ 
 

A) Výborová schôdza berie na vedomie: 
� oficiálne výsledky - voľby Výboru Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica na obdobie 2017 - 2022 

 
B) Výborová schôdza schvaľuje: 
� program výborovej schôdze 
� plán hospodárenia na volebné obdobie 2017 - 2022 
� plán činností na volebné obdobie 2017 - 2022 
� príspevok Milanovi Štaffenovi vo výške 100€ určený na financovanie operácie 

 
C) Výborová schôdza ukladá: 
� Tajomníkovi DHZ vyhotoviť zápisnicu z tejto schôdze do 14 dní a zverejniť ju na internetovej stránke DHZ 

Snežnica       termín: 25.január 2017, zodpovedný: tajomník 
 

� Tajomníkovi DHZ zvolať ďalšiu schôdzu výboru v termíne do konca marca 2017, príp. skôr podľa potreby 
         termín: marec 2017, zodpovedný: tajomník 
 

� Veliteľovi DHZO pripraviť plán zdokonaľovacej prípravy na rok 2017, prezentovať ho na najbližšej schôdzi 
výboru       termín: február 2017, zodpovedný: veliteľ 
 

� Veliteľovi DHZ pripraviť na najbližšiu schôdzu výboru menný zoznam členov DHZ spolu s ich aktuálnymi 
hodnosťami      termín: február 2017, zodpovedný: veliteľ 
 

� Pokladníčke DHZ pripraviť na najbližšiu schôdzu výboru prehľad ohľadom platenia/neplatenia členských 
známok  členmi DHZ     termín: február 2017, zodpovedný: pokladník 

 
� Tajomníkovi DHZ podrobne rozpracovať plán činností pre 2017 spolu s termínom plnenia a zodpovednými 

osobami , prezentovať ho na najbližšej schôdzi výboru termín: február 2017, zodpovedný: tajomník 

 
D) Výborová schôdza odporúča: 
� Zakúpiť a namontovať bezpečnostný zámok na garáž v priestore školy  

       termín: február  2017, zodpovední: predseda, referent mládeže 
 
 
 
 
V Snežnici 22.január 2017           
 
               ..................................................... 
              spracoval: Bc. Ševčík Dušan – tajomník DHZ 
. 

 
.........................................  ........................................                 ......................................... 
        predseda – Martin Bollo.              pečiatka DHZ                                      veliteľ – Ján Belanec 


